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Příloha č. 3  

Rozhovor – žák David S. 

Ahoj Davide, jak se máš? Můžeš mi na začátku povědět něco málo o své rodině? 

Děkuji za optání, rád se s vámi setkávám, mám se dobře. Moje rodina není úplná, rodiče se 

rozvedli a po rozvodu jsem zůstal u otce. Táta mě maximálně podporuje, ale není moc nadšený 

z mého předsevzetí vycestovat po zakončení tohoto studia do zahraničí. Má obavu, že tady 

zůstane sám. Je na mě hodně fixovaný.  

A co maminka? 

Máma si založila novou rodinu. Mám v současnosti dvouměsíčního sourozence. Jsme sice 

v kontaktu, ale … Komunikuje se školou. Spolupracuje hlavně s paní třídní učitelkou. 

Jaké jsou tvoje zájmy? 

Dřív jsem hrával závodně lední hokej, chtěl jsem být profesionálním hokejistou na nejvyšší 

úrovni. Teď už ale nehraju. Během studia na této škole jsem dostal možnost účastnit se 

prestižních akcí s nejlepšími barmany v České republice a to mě dostalo. Moc mě to baví a chci 

se stále učit něco nového. Být zkrátka nejlepší ve škole i mimo ni. 

A co tvůj vztah ke školnímu vzdělávání?  

Chodil jsem na ZŠ ve Žďáře nad Sázavou, v místě svého trvalého bydliště. Byl jsem průměrný 

žák, z hlavních předmětů jsem dostával trojky a někdy i čtyřky, ostatní předměty jsem zvládal 

lépe, na jedničky a dvojky. Ale škola mě příliš nebavila, věnoval jsem se spíše sportu. Z důvodu 

mého průměrného prospěchu jsem se rozhodl pro obor kuchař na této škole a jsem tomu 

upřímně rád. 

Tady se ti daří jak? 

Řekl bych, že prospěch je stabilní, kolem průměru 2,7. Je to sice o malý kousek lepší než 

výsledky na ZŠ, ale známky jsou průměrné. Nevynikám, ovšem ani nepropadám. Zpočátku mě 

obor nijak zvlášť nebavil. Potom jsem absolvoval v rámci mimoškolních nadstandardních 

aktivit barmanské kurzy organizované školou, kde jsem se setkal s nejlepšími profesionály 

České republiky. Skončil jsem definitivně s ledním hokejem a začal intenzivně spolupracovat 

s odborníky na barmanství. A i když je můj hlavní obor kuchař, míchání nápojů je pro mě 

na prvním místě. 

Slyšel jsem, že v tobě objevili skrytý talent.  

Snažím se vzdělávat a pod dohledem barmanských expertů si plním svůj sen: živit se jako 

špičkový barman v disciplíně zvané flair. To bych chtěl, to bych si moc přál. A chtěl bych 

vycestovat do zahraničí. Cítím na sobě, že jsem se zlepšil i ve studiu cizích jazyků, protože je 

potřebuju k realizaci vytyčeného cíle. V této škole se mi to podaří.  
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Kolik času barmanství věnuješ? 

Cvičím několik hodin denně techniku flair. 

Je to finančně náročné? 

Je, a jak! Všechny potřebné pomůcky a suroviny si nakupuji z vlastních zdrojů, pomáhá mi 

i táta. Chodím na brigády a veškeré vydělané peníze investuji do cestovních výdajů, materiálu 

a dalších potřebných věcí. 

V podstatě se vzděláváš nejen v barmanství, ale i ve finanční gramotnosti, je to tak? 

A jakých profesních výsledků jsi dosáhl? 

Ano, peníze jsou velmi důležité. Bez nich by bylo všechno složitější. Snažím se účastnit skoro 

všech barmanských soutěží, byl jsem na 1. místě v Barmanu roku junior flair 2017, dále se 

mi podařilo získat 27. místo v Just Flair League a 14. místo v Master Cup Bratislava. V roce 

2017 jsem vlastně absolvoval značný počet soutěží, a to: Havana Cup Praha, Metro Cup Brno, 

Angel´s Flair Cup Praha, finále Angel´s Flair Cup Praha, JFL Stage 1 Krnov, The Art of Flair  

Championship Vienna, JFL Stage 1 Zakopane, JFL Stage 3 v Gdaňsku, Summer Bartender 

Competition Windpoint, JFL Stage 4 Wroclaw, Havana Cup Praha, JFL Stage 5 Krakow, … 

Letos to zatím bylo: Master Cup Bratislava, Havana Cup Praha, Working Flair a Mixoloxie 

Havlíčkův Brod, Metro Cup Brno a Bartender Competition Banská Bystrica. 

Skvělé. Jsi jeden ze tří nejlepších barmanů své kategorie v České republice. A jaké máš, 

Davide, plány do budoucna? 

Rozhodně chci dostudovat nástavbový obor, to je prvořadý. Získat maturitu a potom se naplno 

a profesionálně barmanství věnovat. Nejlépe v zahraničí. Být zkrátka nejlepší. 

Davide, děkuji ti za otevřenost a důvěru. Ať se ti ve studiu i osobním životě vše daří. 

I já vám děkuji.  

Na diktafon nahrál a zapsal    PhDr. Mgr. Milan Matějů v. r. 

                školní inspektor 

Ve Žďáře nad Sázavou 9. 5. 2018 


